
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Stovner Hundeklubb 
 

 

Årsmøte 14.-17. mars 2024 
 
 
Møtet avholdes digitalt. Man vil 14.mars få en link per epost for å kunne 
logge seg på årsmøtet via brd.no – Møtet vil være åpent frem til søndag 
17 mars kl 18:00. Eposten man får linken til er den som er registrert inne 
hos NKK på mine sider – om noen ønsker å oppdatere hvilken epost de 

bruker kontakt styret på styret@stovnerhundeklubb.no 
 

Tilgang til revisors beretning, regnskap og budsjett ligger på de lukkede 
treningssidene for hallmedlemmer, medlemmer som ikke har tilgang: ta 
kontakt med styret@stovnerhundeklubb.no for å få utlevert papirene. 

mailto:styret@stovnerhundeklubb.no
mailto:styret@stovnerhundeklubb.no
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Dagsorden årsmøte 14.-17. mars 2024 
 
 
 
 
 
1) Konstituering av møte 

Godkjenne innkallingen og dagsorden 
 

2) Oppnevne 2 representanter til undertegning av årsmøteprotokollen.  
 

3) Behandle årsberetning om klubbens virksomhet i 2023  
 

4) Godkjenne klubbens regnskap med revisors beretning for 2023 
 

5) Godkjenne budsjett for 2024 
 
6) Fastsette medlemskontingenten for 2025 
  
7) Behandle og fatte vedtak i alle saker som er ført opp på innkallingens saksliste.  

Ingen innsendte saker fra medlemmer 
a) Hallen – sak til orientering 

 
8) Valg av styret 

- Nestleder for 2 år  
- 2 styremedlemmer for 2 år  
- 2 varamedlemmer for 1 år 
- Revisor for 1 år 
 

9) Valg av valgkomitee og revisor 
- Valgkomite: 1 medlem for 2 år samt 1 varamedlem for 1 år 
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Sak 1 
Konstituering av møtet.  
Godkjenning av innkallingen og dagsorden 
Forslag til vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes 
 
 
Sak 2 
Oppnevne 2 representanter til å undertegne 
protokollen fra møtet. 
Forslag til vedtak: Marianne Assersen og Ingeborg Blakkisrud 
 
 
Sak 3 
Behandle årsberetning av klubbens virksomhet i 
2023. 
Forslag til vedtak: Årsberetningene godkjennes 
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STYRETS ÅRSMELDING FOR 2023 
Stovner Hundeklubb driver med kurs og trening av hunder på Lillomarka 
Arena ved Grorud og i leiet hall på Kløfta samt på skistadion på 
Hvaltjern. Klubben leier også et par andre steder på en daglig basis. 
Etter styrets oppfatning gir det fremlagte resultatregnskap og balanse 
med tilhørende noter fyllestgjørende informasjon om driften og om 
stillingen ved årsskiftet. 
 
Styrets sammensetning etter årsmøtet 20. april 2023 
Leder: Anette Buind Nordby 
Nestleder: Christian Ekeren 
Kasserer: Monica Semb Sætre 
Sekretær: Elizabeth Wilhelmsen 
Styremedlem: Jan Even Assersen 
Styremedlem: Anne Lise Ytreberg 
Styremedlem: Stine Haakensen 
Varamedlem: Nina Skjelstad 
Varamedlem: Liz Rognstad 
 
Styreaktiviteter 
Siden forrige årsmøte har det vært innkalt til 15 styremøter,3 
ekstraordinære styremøter. Møtene har blitt avholdt både digitalt via 
teams, og fysisk. Det har også vært avholdt 1 styreseminar. Vi har også 
ryddet og kastet mye bak hallen vår slik at det er blitt mange 
parkeringsplasser der. Gresset i hallen er blitt godt vedlikeholdt ved 
ofte rensing og 2 ganger dyprens i 2023. 
 
Årsmøtet 2024 
Årsmøtet blir avholdt digitalt 14.-17. mars 2024 
Medlemmer: Klubben hadde pr 31.12.2023 i alt 544 medlemmer. 
Klubbens økonomi: Klubbens økonomi er god. Vi har hatt mye aktivitet i 
klubben, mange stevner, kurser og stor pågang av nye medlemmer. Vi 
har økt inntektene på treningsavgifter med 200.000 og stevneavgifter 
med 200.000 i 2023. Kursinntekter for alle grener er på 339.385, -. 
Regnskapet viser et overskudd for 2023 på kr 147.244. Innestående i 
bank pr. 31.12.2023 er kr. 3.692.736, innskuddet er fordelt mellom en 
sparekonto i DNB og en konto i Landkreditt bank. 
 
Søknad om momskompensasjon ble ved en feil ikke sendt inn i tide (men 
var utarbeidet). Da det ble oppdaget ble det forsøkt ettersendt, men det 
var dessverre en dag for sent for at NKK kunne få den med. Vi hadde 
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budsjettert med 24.000 da vi mottok ca 24.500 i 2022. Hva vi kunne fått 
er uvisst da momskompensasjon mottas som en andel av hva staten 
budsjetterer. For å sikre at viktige saker som denne ikke skjer feil igjen 
og generelt bedre dokumentkontroll har vi tatt i bruk ny plattform for 
møter og dokumenthåndtering. Her vil det registreres oppgaver etc og 
årshjul. Samtidig skal alle i styret stå på kopi. 
 
Stovner Hundeklubb sitt styre har i 2023 brukt penger på advokat bistand 
til utarbeidelse av personvernerklæring. Gjentatte henvendelser fra et 
medlem i klubben krevde at vi måtte få juridisk avklaring og bistand til å 
håndtere denne. 
 
Sponsoravtaler 
Aktiv, Royal Canin, Burger King (Kløfta), Canelana, Dogwalker, Pet XL 
og McDonalds (Grorud) 
 
Valgkomiteen 
Valg komiteen for årsmøtet i 2023 har bestått av Hege BjerkeTollefsen, 
Maurice Alden og Anne-Merete Huse. 
 
Revisor 
for 2023-regnskapet har vært statsautorisert revisor Langseth Revisjon 
AS. 
 
Stevnearrangement 
Se grenenes årsrapporter. 
 
Aktiviteter 
Det har vært stor aktivitet i alle klubbens grener. Se de enkelte komiteers 
årsberetninger som går nærmere inn på komiteenes arbeid, aktiviteter og 
resultater 
innenfor sine grener. 
 
Stovner, 18. Februar 2024 
Anette B. Nordby, Christian F. Ekeren 
Anne Lise Ytreberg, Stine Haakensen 
Jan Even Assersen, Monica Semb Sæthre 
Elizabeth Wilhelmsen, Nina Skjelstad 
Liz Rognstad 
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ÅRSBERETNING 2022 AGILITYKOMITEEN  
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
Agilitykomiteen har i 2023 bestått av 
• Toril Moltzau: LEDER 
• Hege B. Tollefsen 
• Aina B. Lundkvist 
• Anette Gjerding 
• Kristin Bekkevold 
• Maria De Meer Fjeld (fra august 2023) 
 
Møtevirksomhet 
Det har vært avholdt 8 komitémøter, 1 styreseminar, 1 møte med 
instruktørene samt at Torill har deltatt på styremøter og Hege har deltatt 
på NM komite møter. 
 
Medlemsinformasjon 
All medlemsinformasjon deles i sosiale medier da vi har funnet ut at det 
er der folk får det med seg. Vi bruker spesielt Facebook og Instagram til 
å skryte av våre medlemmer. I tillegg har vi en hjemmeside som er lett 
oversiktlig. 
 
Hindermateriell 
Vi har i 2023 oppgradert hinderparken betraktelig. Dette er viktig for oss 
da vi er en av Norges største hundeklubber, og vi ønsker å ha det nyeste 
og beste som er på markedet. Vi har solgt unna mye gammelt via en 
hinderauksjon på Facebook, og erstattet med 1x ny hinderpark, ny 
Galican slalåm og Galican stige. I tillegg er det satt opp nye bannere i 
hallen, noe som har løftet inntrykket av hallen betraktelig. 
 
Treningssituasjonen og kurspartitreninger 
I 2023 valgte AK å avholde alle kurspartier inne i hallen på Kløfta, dette 
på bakgrunn av mange søknader om permisjon pga. for dårlig underlag 
på Lillo. På Lillo har det kun vært fritrening. 
Vi har hatt følgende faste instruktører gjennom året, og AK er veldig 
takknemlig for at vi har så mange dyktige instruktører, hvor alle 
konkurrerer og holder seg informert på dagens regler og standarder. På 
klasse 3 og elitepartiet har vi vært så heldige å få spesial tegnet baner av 
noen av Norges beste dommere, 
• Aina B. Lundkvist 
• Jon G. Olsen 
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• Trine Stubberud 
• Inger Bakkeby 
• Elizabeth Wilhelmsen 
• Stine Haakensen 
• Nicholas Moltzau 
• Merethe Eike 
• Monica S. Sætre 
I tillegg har vi hatt hjelpeinstruktører fra elitepartiet som har steppet inn 
ved fravær 
• Anette M. Gjerding 
• Torill Moltzau 
• Hege B. Tollefsen 
 
Stevnearrangementer 
Agilitykomiteen har arrangert totalt 9 stevner, inkl Oslo Hundeshow. 
Stevnene våre er veldig populære, og har satt nye rekorder i å bli fylt opp 
på kort tid, 600 plasser ble solgt på ca 1 min! Vi får høre at grunnen til at 
våre stevner er så populære er pga dommerne, lokasjon, premier og 
fordi AK er gode på å arrangere. Dette er noe vi er veldig stolte av. 
Oslo hundeshow ble for første gang avholdt på Finstadbru stadion og 
hadde over 1300 ekvipasjer. 
 
Klubbmesterskapet 
Det ble avholdt i september og hadde 57 ekvipasjer til start. Det ble en 
veldig koselig kveld. 
Årets klubbmestere ble: 
X-Small – Hege Bjerke Tollefsen og Molly 
Small – Hanne Skjelstad og Lima 
Medium – Inger Bakkeby og Lykke 
Large – Tone Behncke og Zita 
X-Large – Martin Bøhmer og Baby Lux 
Dommer var Geir Grefstad 
AK ønsker å sende en stor takk til våre sponsorer, uten dere hadde vi 
ikke klart å holde stevnekostnadene så lave som de er. 
 
Blåbærstevne 
Vi fikk avholdt ett blåbærstevner i 2023, i desember. 
Vi hadde Ingeborg Blakkisrud som dommer og det var over 40 ekvipasjer 
til start. Stevnearrangementene våre er meget viktige for klubben, både 
agilityfaglig og ikke minst økonomisk. Vi er avhengig av stevneinntektene 
for å kunne holde hall, utstyr og treninger på det nivået vi har. 
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Andre aktiviteter 
2023 ble startet med at Monica Semb Sætre og Nicholas Moltzau ble 
ferdig utdannet NKK1 instruktører. 
I mai ble det avholdt nybegynnerkurs på Kløfta, 18 ekvipasjer deltok, og 
instruktører var Nicholas Moltzau, Aina B Lundkvist og Monica Semb. 
Sætre. 
 
Det ble i mai også avholdt bronsemerkeprøve i hallen, hvor Inger 
Bakkeby var dommer. Til start stilte 20 ekvipasjer. 
 
Høsten 2023 organiserte AK valpekurs på Lillo. Liz Rognstad var 
instruktør for 8 søte små. 
 
I september avholdt AK ett fantastisk kurs med Kjersti Jørgensen og Eli 
Beate Sæther. 20 stk var med og kurset ble avholdt i Kongsvingerhallen. 
Vi fikk 34 000,- av studieforbundet for nybegynnerkurset samt september 
kurset. 
 
Sportslige resultater 
Klubbens agilityutøvere har også i 2023 gjort det meget bra i mange 
konkurranser rundt omkring i hele Norge, og i utlandet. 
Norgesmesterskap juni 2023 SHK arrangerte NM sammen med Arendal 
og Ølen, det var en fantastisk gøy opplevelse. 
Camilla Sandbakk ble Norgesmester individuelt med Lilli, i x-small. 
Christian Ekeren og Jax vant sølv individuelt, i medium. 
Stovner Knøttene bestående av Camilla Sandbakk og Lilli, Hege Bjerke 
Tollefsen og Jack, Hanne Skjelstad og Lima samt Victoria Eklund og 
Luna vant sølv sammenlagt på lag. 
Renate Lunde og Luca ble Arendalsmester 2023 i klasse 2 small. Jon G 
Olsen og Sassy fikk 2.plass 
 
Landslag 2023 
I mai ble det avholdt landslagsuttak i Bø i Telemark. Vi hadde mange 
dyktige ekvipasjer med, og fikk flere med på landslaget. En spennende 
sommer og høst med å følge de i forskjellige mesterskap, 
Small: 
Hanne Skjelstad & Lima – Nordisk mesterskap i Finland og EO i 
Danmark 
Medium: 
Anette S Binfield & Millie – Nordisk mesterskap i Finland 
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Stine Haakensen & Zting – Nordisk mesterskap i Finland og EO i 
Danmark 
Ingeborg Blakkisrud & Lava – EO i Danmark og lag VM i Tsjekkia 
Christian Ekeren og Jax takket nei til landslagsplass – Nordisk 
mesterskap i Finland 
Hanne Skjelstad og Lima vant bronse på lag i Finland. 
 
Junior NM oktober 2023 
Guro U og Lotta W vant bronse i small, Leah og Isi vant bronse i medium 
Dyktige juniorer vi gleder oss til å følge videre. 
 
Hinderprisene 
Jon G Olsen og Sassy fikk hinderprisen i HOPP på januar stevnet. 
Irina Berntsen og Nova fikk hinderprisen i HOPP på Oslo hundeshow, 
lørdag. 
Aina B Lundkvist og Gabby fikk hinderprisen i AG på Oslo hundeshow, 
lørdag. 
Camilla Sandbakk og Izzy fikk hinderprisen i AG på november stevnet 
 
Bestemannspremiene 
AK kåret SHK sine aller beste ekvipasjer i klasse 3: 
X-Small: Hege Bjerke Tollefsen og Molly 
Small: Hilde Røysheim og Shady 
Medium: Anette Skar Binfield og Millie 
Large: Kjersti Marie Schultz Vesterheim og Macy 
X-Large: Anne Kari Brekke og Django 
 
Disse har blitt champion i løpet av året 
Norsk agility hoppchampion 
Inger Sørlie og Azita 
Inger Bakkeby og Lykke 
Inger Bakkeby og Spinny 
Norsk agilitychampion 
Anette S Binfield og Millie 
Emilie Heggen og Ztella 
Inger Sørlie og Azita 
Hilde Røysheim og Shady 
Svensk agilitychampion 
Hilde Røysheim og Shady 
Inger Sørlie og Azita 
Svensk agility hoppchampion 
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Hilde Røysheim og Shady 
Inger Sørlie og Azita 
Camilla Sandbakk og Izzy 
Anette M Gjerding og Lexi 
Christian Ekeren og Jax 
 
Agilitykomiteen ønsker å rette en stor takk til alle medlemmene våre som 
har bidratt med dugnadsinnsats gjennom året. 
Skal vi kunne gjennomføre aktiviteter i klubben er vi avhengig av dere 
alle. En ekstra stor takk til de flinke instruktørene våre som stiller opp slik 
de gjør. Vi er også takknemlig for godt samarbeid med de andre 
grenkomiteene og styret. 
 

 
Agilitykomiteen, februar 2024 
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ÅRSBERETNING 2023 BRUKSHUNDKOMITEEN  
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
 
Sammensetning 
Navn Funksjon 
Anne Tvedt Leder 
Lill Lorentsen Sekretær 
Kristin Hekne Thoresen Kasserer 
Marianne Hovind Assersen Kursansvarlig 
Marte Baklund Störseth Materialforvalter 

 

Investeringer 
Ingen 
 
Oppsummering av 2023 
Vi opplever svært god stemning i bruksmiljøet og vi får flere som ønsker 
å trene bruks sammen med oss. Kursene og treningsgruppene har vært 
fulltegnet og vi har godt oppmøte på våre fellestreninger.  
Brukshundkomiteen har fungert godt med møter ca 1 gang i måneden og 
vi mener å ha levert et godt tilbud til de bruksinteresserte.  
Vi har hatt fast tilhold på Hvaltjern i mange år, hvor klubben leier tilgang 
til gressbanen av Fet skiklubb samt har plassert ut et klubbhus. Fet 
skiklubb gjør nå store investeringer på Hvaltjern Stadin og eksisterende 
bygningsmasse vil rives ila 2024 og erstattes av nye bygninger . I den 
anledning måtte klubbhuset vårt flyttes. For å få flyttet klubbhuset leide vi 
inn hjelp, og fikk også god hjelp fra pensjonistene i skiklubben når det 
gjaldt mellomlagring og flytting av innhold tilbake i klubbhuset etter 
flytting. Den nye plasseringen av klubbhuset fungerer veldig godt. Det er 
forventet at treninger på gressmatten på Hvaltjern kan gjennomføres i 
anleggsperioden som går over store deler av 2024.  
For å ivareta medlemmer har vi treningsansvarlig på våre fellestreninger 
i høst. Dette fungerte svært godt og vil videreføres.  Nytt av året er også 
at vi har innført bestemannpris pr klasse for medlemmer av klubben som 
starter for Stovner.  
Kriterier er som følger: 

• Et tellende resultat oppnådd iløpet av året.  
• Starter for Stovner 
• Resultatskjema sendes inn til på e-post til komiteen innen 31.12 
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Sportslige resultater 2023 
Det er veldig gledelig å se at det er kommet så mange til start og at det 
er oppnådd så flotte resultater i 2023. Vi har mange lovende på vei opp i 
klassene.  
Som nevnt er det fra 2023 innført bestemannpriser for de som starter for 
klubben fra 2023.  
For 2023 ble resultatene som følger:  
Klasse D: Thomas Johansen og Indragårdens Öst 
Klasse C: Thomas Johansen og Indragårdens Öst 
Klasse B: Ingen innsendte resultat 
Klasse A: Kristin Løkkemo og Work’s Zoey 
 
Bestemannpris rundering NBF 
Marte Baklund Störseth og Millie vant bestemannprisen for rundering kl. 
D hos NBF (3 tellende stevner) 
 
Opprykk  
I tillegg skal det nevnes alle som har startet i år og fått opprykk og 
godkjent resultat. (Kilde NBF sin opprykksoversikt).   
Gøril Nordve med Tending Runway: Opprykk til C-spor 
Helene Berglund med Fantins Inspired Iago: Opprykk til B-spor 
Ida Kleive med My trusted Friend I Love Boris: Opprykk til B-spor 
Kristin Løkkemo med Work’s Zoey: Opprykk til A-rundering 
Marie Nilsson med Havrevingens Prima: Opprykk til B-spor 
Marie Stangeland med Ometyst's dreaming my dreams: Opprykk til B-
spor 
Marte Baklund Størseth med Millie: Opprykk til C-rundering 
Nina Charlotte Bjørsland Svingen med Perfect Image V for Vendetta: 
Opprykk til C-sport 
Sandra Gulbrandsen med Mina: Opprykk til B-spor og B-rundering 
Thomas Johansen med Indragårdens Öst: Opprykk til C-spor og B-spor. 
 
Cert 
Kristin Løkkemo med Work’s Zoey: Cert i rundering 
 
 

Brukshundkomiteen, februar 2024 
 
  

https://www.norsk-brukshundsport.no/wp-content/uploads/2023/12/Cert_og_opprykksliste_2023.pdf
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ÅRSBERETNING 2023 LYDIGHETSKOMITEEN 
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
LP-Komiteen 
LP-komiteen besto i 2023 av 6 representanter, og avholdt 7 møter i 
tillegg til deltagelse på møter med styre/styreseminar. Komiteen har 
bestått av følgende personer:  
 
Leder: Hege Johnsen 
Medlem: Anne Østby 
Medlem: Satu Virtanen 
Medlem: Kristin Løkkemo 
Medlem: Sylvi Karlsen 
Medlem: Katrine R. Monsen 
 
Aktiviteter 
LP har hatt høy aktivitet i 2023 og har gjennomført følgende aktiviteter:  
 
• 2 bronsemerkekurs inkl bronsemerkeprøve med 13 deltakere 
• 5 stevner med 183 deltakere (hvorav 1 Gerastevne og 2 uttaksstevner 
til VM)  
• 1 helgekurs med 6 deltakere  
• 1 ettermiddagskurs / konkurransekurs med 4 kvelder og 6 deltakere  
• 7 minikurs med til sammen 27 deltakere og 1 observatør  
• 4 treningsstevner / uoff stevner med 33 deltakere  
• 3 cupkvelder med 54 deltakere  
• klubbmesterskap / juleavslutning med 22 påmeldte 
 • 2 forstyrrelsestrening med 16 deltakere pr gang 
• 3 styrkekurs med Iselin med til sammen 30 deltakere og 6 observatører 
 
Treningsansvarlig 
I tillegg har vi hatt treningsansvarlig på alle fellestreninger tirsdager som 
har gitt god hjelp, og med spesielt fokus på nye medlemmer.  
 
Det har vært fokus på trivsel og at nye og gamle medlemmer skal føle 
seg velkommen og inkludert. Medlemmene har vært flinke til å hjelpe 
hverandre, og enkelte medlemmer har stilt opp i stor grad med frivilling 
arbeid.  
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Klubben har markert seg godt på nasjonale og internasjonale LP-stevner 
i 2023 med høydepunkter som at våre 3 representanter fra Stovner sikret 
laggull i VM samt 2 representanter Nordisk laggull.  
 
I NM kom 2 av klubbens representanter fra klubben vår på henholdsvis 2 
og 3 plass.  1. plass i Norsk mesterskap for klasse 2 gikk til representant 
fra Stovner. I tillegg ble representant fra Stovner «Gera-vinner 2023», og 
Lydighetsnorges kåring av «Årets lydighetshund 2023» i klasse 2 og 3 
gikk også til representant fra Stovner.  
 
Prestasjonene i mesterskapene har vi valgt å feire både med blomster 
og feiring med kake i hallen.  
 
Den store aktiviteten i grenen i året som gikk, oppslutningen fra 
medlemmene på forskjellige aktiviteter samt villighet fra både gamle og 
nye til å bidra på dugnad / frivillig arbeid på forskjellige arrangementer 
har gitt LP et større økonomisk overskudd enn budsjettert. Vi håper 
denne positive trenden fortsetter.  
 
 

Lydighetskomiteen, februar 2024 
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ÅRSBERETNING 2023 RALLYKOMITEEN 
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
Rallykomiteen  
Komiteen har avholdt 10 møter i 2023 i tillegg til deltagelse på møter 
med styret. 
Den har bestått av følgende personer: 
Navn Periode Rolle 
Ann-Mari 
Pedersen 

Hele året Leder (bortsett fra kort periode 
våren 2023) 
Kasserer 

Siri Segalstad Hele året Sekretær fra mai 2023 
Tone bergkvist  Jan-april Kursansvarlig 
Sofie Polmar Jan-nov. 

Permittert fra 
Juni 

Komitemedlem 

Pia Enz Flåten Fra 
september 

Kursansvarlig 

Heidi Torbal Fra 
september 

Kursansvarlig sammen med Pia 

May-Linn 
Dalsplass 

Fra desember  

 
Avholdte rallylydighetsstevner på Kløfta for alle klasser 
• 19 Mars: Offentlig stevne med 119 påmeldte. Overskudd ca 19.000,- 

Dommere: Anneli-Kilen Kjeserud og Ghita Fossum  
 

• 31 Mai: Klubbmesterskap med 40 påmeldte. 100kr per deltaker, gikk 
omtrent i 0. Dommer Maria Syltebø Opstad 
 

• 15 Oktober: Offentlig stevne med 118 deltakere. Overskudd ca kr. 
13.000 Dommere: Åse Hansen og Hege Fredriksen 
 

Avholdte offentlige kurs 
• 20-21 Mai: Nybegynnerkurs Rally. Instruktører: Mette Nilsen og Liz 

Rognstad 6 deltakere. Overskudd ca. kr. 2.000,- 
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Våren 2023: Unghundkurs (i regi av SHK), Instruktør Liz Rognstad, 5 
deltakere 
 

• 16-17 september: Videregående kurs Rally. Instruktør Karine 
Haugland 6 deltakere. Overskudd ca. kr. 8,000, 

Minikurs ol.  
• 14 mars: Temakveld: «Hvordan bygge baner» med Hilde Andrea 

Nysæther. Ca 20 deltakere, gratis så underskudd på ca. kr. 1.500,-. 
 

• 14 september: Minikurs Slalom med Siri Segalstad. 
3 deltakere, overskudd ca kr. 300,- 
 

• 5 oktober: Minikurs lineføring med Anne-Lise Ytreberg. 
4 deltakere, overskudd ca kr. 400,- 
 

• 23 november: Minikurs Bakpartskontroll med Trine Røykås. 
5 deltakere, overskudd ca kr. 900,- 

Sosiale arrangementer 
• 14 desember: Julerally med 37 ekvipasjer. 

Anette hadde laget en kreativ bane og dømte. 
Gratis så vi hadde underskudd på ca kr. 1.000,- 
 

Treningsansvarlige 
Det har stort sett vært treningsansvarlig på nybegynnertreningene i 
2023. 
 

Rallykomiteen, februar 2024 
 
  



 

17 

Sak 4 
Behandle klubbens regnskap med revisors 
beretning for 2023 
Regnskapet viser 147 244 kr i overskudd. Vi har en stor økning av 
inntekter på stevne og treningsavgift siden, men noe lavere kurs-
inntekter og utgifter. Viser ellers mer utfyllende til styrets årsberetning. 
Forslag til vedtak: Klubbens regnskap og revisors beretning 
godkjennes. 
 

Sak 5 
Godkjenne budsjett for 2024  
Vedlagt er budsjett for 2024. Klubben budsjetter med å gå i knapt 
overskudd, det er noe reduksjon i stevneaktivitet. Grunnet stans i inntak 
av nye treningsplasser i hallen, budsjetterer vi med en knapp økning på 
denne posten grunnet økning av treningsavgiften. Ellers viser budsjettet 
generelt økte kostnader som for øvrig i samfunnet ellers. 
Forslag til vedtak: Budsjettet for 2024 godkjennes. 
 
 
Sak 6 
Fastsette medlemskontingenten for 2025 
Styret foreslår å ikke øke medlemskontingenten. 
Forslag til vedtak: Ingen økning av medlemsavgiften 
 
 
Sak 7 
Innkomne forslag til behandling 
Styret har ikke mottatt noen saker. 
 
Hallens økonomi: Til orientering 
Vi har tidligere mottatt henvendelser fra årsmøtet angående økonomien 
knyttet til hallen. Det er viktig å understreke at både budsjett og regnskap 
er en integrert del av den overordnede økonomiske situasjonen. I 
vedlagte fil vil dere finne en oversikt over de direkte kostnadene som er 
trukket ut, sammenlignet med treningsavgiften. Det er gledelig å se at vi 
opplever en positiv utvikling i denne sammenhengen. 
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Sak 8 - Valg 
Se innstilling fra valgkomiteen 
 
Valg av  

- Nestleder for 2 år  
- 2 styremedlemmer for 2 år  
- 2 varamedlemmer for 1 år 
- Revisor for 1 år 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Valgkomiteens innstillinger 
Nestleder Christian Fredrik Ekeren gjenvalg 2 år 
Styremedlem Stine Haakensen gjenvalg 2 år 
Styremedlem Anne Lise Drev Ytreberg gjenvalg 2 år 
Varamedlem Nina Skjelstad gjenvalg 1 år 
Varamedlem Liz Rognstad gjenvalg 1 år 
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Sak 9 – Valg av valgkomitee og revisor 
 

- Valgkomite 1 medlemmer for 2 år, samt 1 varamedlem for 1 år 
 
Valgkomiteen 
Hege Bjerke Tollefsen (leder) Gjenvalg 2 år 
Isabell Kovacevic (vara) Gjenvalg 1 år 
 
 
 
Det foreslås at årsmøtet oppnevner samme revisjonsfirma som de siste 
årene, Langseth revisjon AS. 
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